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Z á p i s n i c a  z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Trenč.Stankovce 
konaného dňa 18.03.2009 v zasadačke Obecného úradu v čase od 16.30  do 22.00 hod. 
 
 
     Riadne zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka obce Ing. Eva Beňovičová. Po privítaní 
všetkých prítomných – poslancov i občanov (viď prezenčná listina) konštatovala, že 
zasadnutie OZ je uznášaniaschopné.  
Za overovateľov zápisnice navrhla starostka obce poslancov: Ing. Štefana Šmatláka a Jána 
Surovského ( hlasovanie za 6   proti-O  zdržal sa- O) 
Prípravou uznesenia poverila poslancov: Ing. Jozefa Kadáka a Ing. Jána Škúceho, hlasovanie 
(za -6  proti –O  zdržal sa - O) 
Písaním zápisnice poverila pracovníčku Zuzannu Tanáčovú 
 
 
P r o g r a m: 
 
1. Kontrola plnenia uznesení 
2. Koncept ÚPN  
3. Plnenie rozpočtu obce za rok 2008 
4. Správy o činnosti ( knižnica, spoločenský dom) 
5. Rôzne 
6. Diskusia 
7. Uznesenie a záver 
 
Starostka obce navrhla zmenu programu – doplnila bod 2 Koncept -ÚPN ( hlasovanie za-6  proti -
0 zdržal sa -0 ) 
 
O 16.40 hod. prišiel Ing. Martin Kudla a Ing. Milan Hrušovský 
 
 
 
K bodu 1 – Kontrola plnenia uznesení 
OZ schvaľuje „ Kontrolu plnenia uznesení “ a Zápisnicu zo zasadnutia OZ “ 
                            zo dňa 22.01.2009 s týmito pripomienkami: 
 - Predloženie podmienok predaja majetku obce poslancami OZ bude odstúpené finančnej 
komisii  s požiadavkou  prípravy návrhu ďalšieho postupu a zadefinovania podmienok 
ďalšieho predaja.  
- Prehodnotiť rozpracovanosť projektu na Zberný dvor V prípade jeho nerozpracovanosti  
tento dočasne pozastaviť, navrhol Ing. Kadák.  
  
Uzn. č. 17 
( za:  8  proti:   0     zdržal sa:   0           ) 
- Predloženie zmapovania parkovania motorových vozidiel poslancami OZ – odovzdať Ing. J. 
Škúcemu, predsedovi komisie životného prostredia.   
 
O 17.40 hod. prišla PaedDr. Šmatláková 
 



 
 
K bodu 2  - ÚPN Obce - koncept   
OZ schvaľuje „ ÚPN Obce – koncept “ 
Ing. Trška vysvetlil postup spracovania konceptu ÚPN. Pripomienky sú vyhodnotené na 50 
stranách. 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 18.03.2009  
1. prerokovalo návrh Súborného stanoviska Konceptu ÚPN –O Trenčianske Stankovce, ako  
    výsledku prerokovania Konceptu ÚPN –O Trenčianske Stankovce /K ÚPN-O/  
2. berie na vedomie, že návrh Súborného stanoviska pre spracovanie Návrhu ÚPN –O  
    Trenčianske Stankovce, je vypracovaný v súlade s § 21 ods. 7 zák. čís. 50/1976 Zb. v znení  
    neskorších predpisov/ stavebný zákon/ ako podklad pre vyhotovenie Návrhu ÚPN  
    O Trenčianske Stankovce 
3. súhlasí s návrhom Súborného stanoviska pre spracovanie Návrhu ÚPN –O Trenčianske  
    Stankovce 
4. ukladá starostke obce Ing. Eve Beňovičovej 
4.1. opätovne prerokovať s fyzickými a právnickými osobami pripomienky, ktorým sa  
       v rámci prerokovania K ÚPN-O nevyhovelo/ viď. Príl. č. 2 a č. 4/ 
4.2. zaslať Súborné stanovisko pre spracovanie Návrhu ÚPN-O Trenčianske Stankovce 
       spracovateľovi ÚPN-O Ing. Vojtechovi Krumpolcovi  AŽ Projekt Bratislava  
4.3. Zabezpečiť vypracovanie dopravnej štúdie pre riešenie územia k. ú. Malé Stankovce 
       Polhorský – Kičková, ako podklad  pre Návrh územného plánu Obce Trenčianske  
       Stankovce, s tým, že v riešení musí byť preukázané zabezpečenie verejného dopravného  
       vybavenia  územia.   
 
Uzn.. č.  18  
 Za:  8        proti: O      zdržal sa:  1          ) 
 
K bodu 3 – Plnenie rozpočtu obce za rok 2008 
OZ berie na vedomie „ Plnenie rozpočtu obce za rok 2008 “ 
 = s týmito pripomienkami  
- Ing. Beták Finančná komisia doloží písomné pripomienky s tým, že sa majú zakomponovať     
  do záverečného účtu 
-Ing. Kadák príjmy v roku 2008 boli väčšie v porovnaní s rokom 2007ale výdavky sa držia     
  v jednej  rovine 
- Ing. Mojžiš v budove OcÚ sa prekuruje 
- starostka obce informovala, že sa neprekuruje, kúrenie v obci je staré a je pokazený   
   regulátor 
- Ing. Kudla  vyzval p. Krovinu, kedy zaplatia ekonómkou vyčíslený dlh voči obci za energie 
- p. Krovina je potrebné skontrolovať 9 elektromerov v Penzióne Bonas a v celom OC.  
- Plochy na OC využiť na dobudovanie 1-2 ihrísk z možných dotácií. 
- Dotaz na pána Krovinu – v akom termíne bude otvorená cesta III/50719 k. ú. Sedličná –     
   občania sa sťažujú 
- p. Husár oboznámil so systémom merania spotreby elektriny na celom Oc. Revízny technik  
  dodá písomne stanovisko o prepočtoch na meračoch.  
- J. Letko  v mene občanov z časti obce Malé Stankovce Hoštáky 2, žiadal o uvoľnenie    
   finančných prostriedkov z rozpočtu obce a vybudovanie chodníka k ich rodinným domom,   
   nakoľko v prípade nepriaznivého počasia, sa len veľmi  ťažko dostanú k rodinným domom. 
   Jedná sa o 192 m chodníka. 
 



 
 
-Ing. Kadák v rozpočte sa uvažovalo so sumou 800.000,- Sk. Sú priority, ktoré sa musia  
  uprednostniť. Navrhol stretnutie stavebníkov na stavebnej komisii a určiť ďalšie riešenie. Z:   
  Ing. Kadák 
-PaedDr. Šmatláková, aby sa pokračovalo v rozpočte, nakoľko prejednávané témy  nie sú 
predmetom rozpočtu.    
 roku 2008 
 
- Surovský, vyzvať všetkých vlastníkov v časti obce Malé Stankovce k Hoštákom 2, aby si   
odstránili skalky a výsadbu  drevín, ktoré zabraňujú priechodnosti  chodníka. Čo sa týka 
vynaložených finančných prostriedkov    
 za energie v Spoločenskom dome, ten je potrebné odovzdať jednému nájomníkovi a ten si  
 ustráži spotrebu energií, aby neboli náklady také vysoké. 
- starostka  dala úlohu p. Surovskému, predložiť zoznam občanov, ktorí majú zahradené 
chodníky v časti obce Malé Stankovce. Budovanie nového chodníka pokračujúceho na 
Hoštáky 2 bude riešené až po vyfinancovaní ostatných priorít v obci. 
  V rámci programu dal Ing. Kudla návrh na schválenie výšky príspevku (dotácie) jednotlivým 
organizáciám v rámci roka 2009 : 
OŠK:                        8.298,-  €                      
TJ SOKOL:              1.659,-  € 
Jednota dôchodcov:     331,- € 
Chovatelia:                   331,- € 
Kapela:                         331,- € 
 
Príloha k rozpočtu 2009                                                             Z: Ing. Novotová 
 
Uzn. č. 19 
( Za: 6      proti:0         zdržal sa:2 ) 
 
 
K bodu 4 – Správa o činnosti ( knižnica + spoločenský dom ) 
OZ berie na vedomie – Správu o činnosti knižnice a spoločenský dom 
 
  
K bodu 5 – Správa o výsledkoch inventarizácie za rok 2008 
OZ  odročuje   správu o výsledkoch inventarizácie za rok 2008 
Odročiť, sprehľadniť zoznam a vyčísliť hodnoty majetku.  
                                                                                                Z: Ing. Novotová 
 
K bodu 6 - Rôzne 
 
OZ schvaľuje 
 
6.1. Žiadosť TJ Sokol o finančný príspevok podľa rozpisu 
       OZ  schvaľuje žiadosť TJ Sokol o finančný príspevok podľa rozpisu v žiadosti  
        vo výške 751,97 €      
 
Uzn. č. 20 
(Za: 7           proti:2             zdržal sa: 0)                              Z: Ing.Novotová 



 
 
 
6.2. Žiadosť nájomníkov 9.b.j. č. 353 o možnosť prenájmu pôdy v k. ú. Malé Stankovce  
        č.  p.  442/2 za účelom postavenia garáži  
OZ schvaľuje Žiadosť  žiadosť nájomníkov 9.b.j. č. 353 o prenájom  pôdy v k. ú. Malé 
Stankovce č. p. 442/2 za účelom postavenia garáži. Za podmienok rozoberateľnej povrchovej 
úpravy ( panely alebo tvárnice ) a udržiavanie okolia. Cena za prenájom bola stanovená 2,- 
€/m2/rok. Pri ukončení nájmu dať pozemok  do pôvodného stavu 
 

Uzn. OZ č. 21 
         ( za:   9    proti: O     zdržal sa:  O  )                                       Z: Bc.Ďurišová 
 
6.3. – Žiadosť p. Anny Navrátilovej a Zuzany Nathanielovej  o schválenie prerobenia  
          miestnosti v bývalej lekárni na cukrárenskú výrobu  
          OZ odročuje 
                    
6.4. Žiadosť Ing. Pavla Bogára o usporiadanie územia v. k. ú. V. Stankovce Oriešky č. p. 

1507/15 zámerom je vybudovanie hospodárskej budovy (garáže)      
OZ odročuje    

          Na stavebnú komisiu je potrebné zvolať vlastníkov nehnuteľnosti a dohodnúť spôsob  
          vysporiadania majetku, cez ktorý prechádza MK na most. Z: Ing. Kadák   
           
6.5.   Žiadosť o pripojenie na kanalizáciu spoločnosti NIVA – 6.b.j. Veľké Stankovce 856 
         OZ berie na vedomie 
     
6.6. Žiadosť Zdenky Tornaiovej o zrušenie nájmu v DS ku dňu 04.06.2009   
       OZ Ruší uz. č. 89/2006 zo dňa 28.11.2006  prenájom nebytových priestorov v DS     
          
       Uzn.OZ  č. 22                                                                      Z: Ing. Novotová 
 
           ( za:   9  proti:    0    zdržal sa:   0   )    
           
6.7. Žiadosť o prenájom nebytových priestorov v DS Agentúry domácej ošetrovateľskej  
       starostlivosti Trenčín     
       OZ odročuje a odstupuje sociálnej komisii  
 
 
6.8. Žiadosť o finančný príspevok  Svojpomocného klubu Stomikov Trenčín 
       OZ  neschvaľuje  
         
6.9. Žiadosť Martina Bogára o vyčlenenie priestoru na realizáciu bicrosovej aktivity mládeže 
       OZ odročuje a odstupuje  na stavebnú komisiu           Z: Ing. Kadák                                        
       
6.10. Žiadosť Olivera Hašku o výstavbu plota medzi cintorínom v k. ú. Malé  Stankovce   
          a rod. domom č. 368   

  OZ schvaľuje za podmienok, že sa zruší bránička a natiahne pletivo 
  Uzn.  OZ č. 23 
 
( za:   8   proti:   0     zdržal sa  1  )                               Z: Husár    



 
 
6.11. Žiadosť Marcely Holíčkovej  o prenájom nebytových priestorov v DS za účelom  
         zriadenia  predajne textilu  

 OZ odročuje 
 

6.12. Žiadosť o pridelenie prípadne výmeny stavebného pozemku Milana Králika 
 OZ odročuje a odstupuje stavebnej komisii a zmapovať vlastníctvo celého cintorína 
a navrhnúť jednotný postup 
  

6.13.OZ schvaľuje výšku príspevku na stravu pre dôchodcov – občanov obce Trenčianske  
        Stankovce  0,67 € na /obed / pracovný deň od 01.02.2009. Príspevok bude uhrádzaný  
        dodávateľovi stravy na základe preukázateľného dokladu o odbere potvrdený občanom    
        obce. ( Príloha č. 5 k VZN 1/2006) 
         Uzn.OZ č. 24 
         ( za:   9  proti:  0       zdržal sa   0       )                    Z: Dutková, Ing. Novotová 

 
 

6.14. OZ schvaľuje  návrh na úpravu ceny na uskladnenie fekálií na ČOV v Trenčianskych   
         Stankovciach na 10,84 €          
         OZ schvaľuje 
         Uzn. OZ č. 25 
         ( za:   8    proti:   1    zdržal  sa  0           )                   Z: Siváková 
 
6.15. odročené z min. OZ Žiadosť BSI Investment o spolufinancovanie VO Priemyselný park 
          II – k.ú. Sedličná    
          OZ odročuje žiadosť  BSI  Investment, žiadateľ doloží doplnenú žiadosť o finančné  
          náklady  preinvestované  na  výstavbu VO, podklady budú odstúpené stavebnej komisii   
 
6.16. odročené z min. OZ Žiadosť o umožnenie používania MK – priemyselná zóna Vaillant 
         OZ schvaľuje  žiadosť Obce Trenčianska Turná o umožnenie používania MK-
priemyselná zóna Vaillant, zároveň žiada dodržať nasledujúce podmienky: 
 

a) Náklady vynaložené na výstavbu inžinierskych sietí a miestnej komunikácie 
kompenzovať obci Trenčianske Stankovce alikvotnou čiastkou.  

b) Zostávajúcu časť nevybudovanej komunikácie v priemyselnom parku zrealizuje na 
vlastné náklady obec Trenčianska Turná 

c) Doriešenie podielu prevádzkových nákladov spojených z budúceho užívania 
komunikácie 

d) Pri rozhraní katastrálneho územia vybudovať kruhový objazd  s možnosťou vstupu na 
jednotlivé katastrálne územia 

e) Pri ďalších etapách rozvoja predmetného k.ú. obce Trenčianska Turná budú obe obce 
postupovať koordinovane. 
Príloha k zápisnici – návrh stav. komisie predložený Ing. Kadákom 

             
           Uzn. OZ č.  26  
         ( za:    9   proti:   0     zdržal sa   0  ) 
 
 
 



6.17. Žiadosť AS Trenčín, a.s. o odkúpenie pozemkov v obci Trenčianske Stankovce 
         OZ  neschvaľuje 
      
          Uzn. OZ  č. 27               
          ( Za:   0        proti: 7    zdržal sa: 2  )   
 
6.18. OZ schvaľuje  žiadosť Marcely Blaškovej, rod. Letkovej – kúpa pozemku 

novovytvorenej parcely C- KN č. 235/82 o výmere 81 m2 za cenu 30,- €./m2  
podľa GP 44566727-003/2009 zo dňa 4.1.2009, vypracovaného Ing. Patrikom Sládkom. 
 
Uzn. OZ č. 28   

         ( za:   8     proti:  0   zdržal sa: 1) 
 
 
 
 
 
K bodu 6 - Rôzne 
OZ ruší 
 
6.2.1 ruší uznesenie č. 124/2008 zo dňa 02.07.2008 – poskytovanie služby- rozvoz stravy 

pre  dôchodcov v obci Bc. Cingálkom  
 
 
 
 
OZ berie na vedomie 
 
6.1.1 – Poďakovanie DHZ Tr. Stankovce za cenu do tomboly pri poriadaní 10. Hasičského     
            plesu  
6.1.2. Rozhodnutie Krajského súdu v Trenčíne vo veci preskúmania rozhodnutia MVRR SR  
            o odvolaní proti rozhodnutiu o proteste prokurátora ( Mgr. Juraj Polhorský ). 
6.1.3. Memorandum o spolupráci dopadov finančnej a hospodárskej krízy na slovenskú  

spoločnosť 
6.1.4. Zákon o soc. službách, predaj OC prehodnotiť v súvislosti s citovaným zákonom. 

Nebytové priestory možno využiť ako penzión pre seniorov 
6.1.5. Odvolanie proti rozhodnutiu o zamietnutí žiadosti o zmenu stavby pred jej 

dokončením zo dňa 19.02.2009 Mgr. manželia Polhorskí   
6.1.6. Slovenská pošta - vyžiadanie stanoviska Obcou  
6.1.7. Starostka informovala o účasti na zahraničnej pracovnej ceste poriadanej R-MOSP-TN 

v dňoch 13. – 16.05.2009 

 
 
7. Diskusia 
 
- PaedDr. Šmatláková žiada o stretnutie so  starostkou obce ohľadne Stankovského   
   informátora  v 13. týždni 
 
 
 



 
- Bc. Jančová občania k. ú. Sedličnej bývajúcich na bytovke č. 133  oznamujú, že do   
   vodovodnej šachty im vyráža odpad a zároveň žiadajú aj úpravu  priestorov okolo  bytovky 
   a či je možné umiestniť veľkokapacitný kontajner pri bytovky v Sedličnej             
   Z: J. Husár 
 
-  p. Husár podľa  kalendára sa kontajnery v obci umiestňujú v zbernom dvore dvakrát do    
   roka. 
 
- Ing. Škúci, Surovský  v časti obce Veľké Stankovce, je zlá kvalita pitnej vody. A kedy sa   
   budú budovať prípojky na kanalizáciu v k. ú. Veľké Stankovce  
 
 - p. starostka nie je uložený telekomunikačný  kábel a z tohto dôvodu sa nepokračuje vo  
   výstavbe chodníkov. 
 
- Ing. Kudla, či sa budú na miestnych komunikáciach vykonávať zametacie práce 
 
- starostka obce v mesiaci apríl, v rámci jarného upratovania 
 
-Ing. Mojžiš kedy bude ďalší systém budovania kanalizačnej siete? A kedy chodník okolo p.   
  Záhumenského? 
 
- starostka, hlavnou prioritou, je dokončenie chodníka v . k. ú. Veľké Stankovce a potom sa  
  bude budovať kanalizácia podľa finančných prostriedkov     
 
- Mgr. Sýkorová, požiadala poslancov o príspevok 2 %, nakoľko ZŠ J. Lipského s materskou  
   školou je už zaregistrovaná a môže prijímať tento druh dane. Či je možné získať FP od obce  
   na spolufinancovanie projektu, ktorý sa týka zlepšenia vybavenosti školy....Zároveň   
   požiadala o odstránenie poruchy pri uzávere brány na MŠ  Z: J. Husár 
 
- p. Husár, poruchu odstránia 
 
- Ing. Mojžiš požiadal riaditeľku školy o odstránenie jednej strany brány pri vstupe do areálu  
   základnej školy  
 
7. Záver o 22.00 hod.  
 
 
   
 
 
                                                         
 
                                                                                            Ing.  Eva Beňovičová   
                                                                                                starostka obce  
 
 
 
Overovatelia: Ing. Štefan Šmatlák 
                              Ján      Surovský 


